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Beskæftigelsesudvalget har i brev af 1. marts 2017 stillet følgende spørgsmål nr. 

327 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif 

Lahn Jensen (S). 

 
Spørgsmål nr. 327: 

”I forlængelse af samråd d.d. om BEU alm. del - samrådsspørgsmål AQ-AS bedes 

ministeren redegøre for, hvornår samkøringen af kontanthjælpsmodtageres medi-

cinforbrug forventes at foreligge, samt om ministeren vil oversende resultaterne 

heraf til udvalget?” 

 
Svar: 

I samrådsspørgsmål AR blev jeg bedt om at redegøre for, hvor mange kontant-

hjælpsmodtagere der modtager lægeordineret medicin hver måned, samt hvor store 

de månedlige udgifter til medicin er til de kontanthjælpsmodtagere, der hver måned 

køber og tager lægeordineret medicin.  

 

På samrådet 1. marts 2017 tilkendegav jeg, at det på det tidspunkt ikke var muligt 

at besvare spørgsmålet om, hvor mange kontanthjælpsmodtagere, der tager lægeor-

dineret medicin, og hvad deres månedlige udgifter til medicin er. Videre lovede 

jeg, at tallene vil blive fremsendt til udvalget, så snart de er tilgængelige. Det gav 

anledning til en drøftelse, hvor udvalget ønskede nærmere informationer, udover 

hvad der var efterspurgt i samrådsspørgsmål AR, om, hvilken type medicin kon-

tanthjælpsmodtagere tager, udviklingen i medicinforbruget for kontanthjælpsmod-

tagere samt fordelingen af medicinudgifter mellem kommuner.  

 

Jeg har på den baggrund bedt mine embedsmænd om i samarbejde med Sundheds-

ministeriet at udbygge arbejdet med datakørslen.  

 

Jeg forventer at jeg kan sende en afrapportering om den samlede datakørsel  

til udvalget ultimo maj 2017. 
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